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Protokół Nr XL/2017 
sesji Rady Miasta Ostrołęki  
z dnia 16 lutego 2017 roku 

 
Sesja odbyła się w dniu 16 lutego 2017 roku o godz. 17.30 w sali konferencyjnej Urzędu 
Miasta Ostrołęki, przy Placu Józefa Bema 1 (sala nr 9, parter). Lista obecności stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.   
 
Na sesji w dniu 16 lutego 2017 roku podjęto następujące uchwały: 
 

• Uchwała Nr 282/XL/2017 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 16 lutego 2017 r. w sprawie  
określenia kryteriów na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznych 
przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych 
prowadzonych przez Miasto Ostrołęka oraz określenia liczby punktów za każde z tych 
kryteriów i dokumentów niezbędnych do ich potwierdzania, 

• Uchwała Nr 283/XL/2017 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 16 lutego 2017 r. w sprawie 
projektu dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego 
ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci 
szkół ponadpodstawowych i specjalnych na terenie Miasta Ostrołęki, 

• Uchwała Nr 284/XL/2017 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 16 lutego 2017 r. w sprawie 
projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 
szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe,  

• Uchwała Nr 285/XL/2017 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 16 lutego 2017 r. w sprawie 
zamiaru przekształcenia V Liceum Ogólnokształcącego wchodzącego w skład Zespołu 
Szkół Zawodowych Nr 3 im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Ostrołęce, 

• Uchwała Nr 286/XL/2017 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 16 lutego 2017 r. zmieniająca 
uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Miasta Ostrołęki do współpracy 
w ramach Regionalnych Inwestycji Terytorialnych subregionu ostrołęckiego 
województwa mazowieckiego i zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem Ostrołęką 
a pozostałymi powiatami i gminami wchodzącymi w skład subregionu ostrołęckiego 
województwa mazowieckiego oraz Muzeum Kultury Kurpiowskiej w Ostrołęce i 
Mazowieckim Szpitalem Specjalistycznym im. dr. Józefa Psarskiego w Ostrołęce, 

• Uchwała Nr 287/XL/2017 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 16 lutego 2017 r. zmieniająca 
uchwałę w sprawie przyjęcia Planu Inwestycyjnego dla Miasta Ostrołęki i subregionu 
ostrołęckiego w zakresie zadań przewidzianych do realizacji na terenie Miasta 
Ostrołęki. 

 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski - otworzył XL sesję Rady Miasta Ostrołęki 
Przywitał Prezydenta Miasta Ostrołęki Janusza Kotowskiego, Wiceprezydenta Miasta 
Grzegorz Płochę, dyrektorów komórek organizacyjnych Urzędu Miasta i miejskich jednostek 
organizacyjnych a także przedstawicieli mediów, radnych miasta, przewodniczących 
samorządów osiedlowych i przewodniczącego Rady Seniorów. 
Na podstawie listy obecności stwierdził, że obecnych jest 16 radnych. Obrady są 
prawomocne. 
 
2. Wybór sekretarza obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – na sekretarza obrad zaproponował radną 
Ewę Żebrowską-Rosak. 
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Radna wyraziła zgodę. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie kandydaturę 
radnej Ewy Żebrowskiej-Rosak na sekretarza obrad. 
Głosowanie 
Za – 15 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Sekretarzem obrad została wybrana radna Ewa Żebrowska-Rosak.  
 
3. Przedstawienie porządku obrad sesji oraz jego zmiany. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poinformował, że do punktu 4 wpłynęła 
autopoprawka. Ponadto do projektu uchwały z punktu 6 wpłynął materiał pomocniczy w 
postaci mapki, to są obwody szkół podstawowych. Przypomniał, że 14 lutego odbyła się 
Komisja Oświaty gdzie przedmiotem posiedzenia było zapoznanie się z projektami z punktu 
4, 5, 6 i 7. Zaproszenie na tą Komisję Oświaty zostało wysłane do radnych dwukrotnie z 
prośbą o aktywne uczestnictwo na tej komisji.  
 
4. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie określenia 

kryteriów na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli 
i oddziałów  przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych 
przez Miasto Ostrołęka oraz określenia liczby punktów za każde z tych kryteriów i 
dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia wraz z autopoprawką, 

Prezydent Miasta Janusz Kotowski – powiedział „…ten sposób procedowania 
spowodowany jest przede wszystkim różnymi terminami, które nas obligują. Poprosił i 
udzielenie głosu panu Mirosławowi Rosakowi, który jest osobą koordynującą wszystkie 
wdrożenia, gdy chodzi o reformę oświaty i zadania samorządowe z nią związane”. 
Dyrektor O światy Mirosław Rosak – powiedział „…proponowany projekt uchwały wynika 
ze zmiany prawa oświatowego, które dokonały się w styczniu bieżącego roku. Otóż po 
pierwsze art 204 ust 2 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 roku określający przepisy 
wprowadzające nowe prawo oświatowe nakazał jednostkom samorządu terytorialnego 
opracowanie nowych kryteriów na rok 2017/2018 dotyczących naboru do oddziałów 
przedszkolnych oraz oddziałów zerowych w przedszkolach i szkołach podstawowych. 
Ponadto art. 131 ust 4 do 6 ustawy z dnia 12 grudnia 2016 roku prawo oświatowe określa 
kryteria samorządowe, które powinny być wzięte pod uwagę przy procesie rekrutacji i określa 
również kryteria ustawowe, ale też wskazuje jednoznacznie, że dzieci z terenu gminy są 
przyjmowane w pierwszej kolejności do przedszkoli miejskich. Natomiast w ust 2 zawarte są 
delegacje ustawowe. Ust 3 wskazuje na potrzebę opracowania takich kryteriów ze strony 
samorządu jednocześnie wskazując na potrzeby, na kształtowanie postaw prorodzinnych. 
Dokładnie ten artykuł mówi, że kryteria powinny być określone, opracowane przez samorząd 
z uwzględnieniem zapewnienia jak najpełniejszej realizacji potrzeb dziecka i jego rodziny. 
Stąd też jest zmiana dotycząca kryteriów przyjęcia dzieci do przedszkoli od 2017 roku, jeśli 
chodzi o miasto Ostrołęka. W jaki sposób przejawia się ta zmiana. Oczywiście w punkcie 2 
kryterium 16 punktowe wskazuje na to, że rodzina dziecka korzysta ze wsparcia MOPR, 
czego oczywiście odzwierciedleniem jest chociażby korzystanie z karty wielkiej rodziny czy 
karty dużej rodziny. Dziecko, którego rodzeństwo uczęszcza lub bierze udział w 
postępowaniu rekrutacyjnym do wybranego przedszkola czy czas pobytu dziecka powyżej 
pięciu godzin dziennie, to kryterium jest akurat bardziej pro samorządowe gdyż za te pięć 
godzin dziennie, powyżej możemy brać jeszcze złotóweczkę. Niewielka to odpłatność, ale 
możemy brać. Kolejne kryterium, które wynika właśnie z tych aspektów prorodzinnych to 
fakt, że dziecko uczęszczające wcześniej do publicznego przedszkola placówki opieki nad 
dzieckiem do lat trzech. Oczywiście najwięcej punktów proponujemy, bo 32 w przypadku 
kryterium dziecka obojga rodziców pracujących, wykonujących pracę na podstawie umowy 
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cywilnoprawnej uczącej się w trybie dziennym, prowadzących gospodarstwo rolne lub 
działalność gospodarczą. Zmianie również ulega zgodnie z delegacją ustawową zawartą w art. 
131 cytowanym przeze mnie ust 4 do 6, zmieniają się również dokumenty. W poprzedniej 
uchwale, którą państwo przyjmowaliście dwa lata temu większość można powiedzieć 
kryteriów było potwierdzane przez oświadczenia rodziców. Jednak ten system był zawodny i 
w tej chwili ustawodawca wprowadza taką możliwość skorzystania przez organ prowadzący, 
więc przez dyrektorów placówek dokumentów potwierdzających rzeczywiste fakty. Dlaczego 
oświadczenia były zawodne. Dlatego, że dyrektor przedszkola w zasadzie nie ma żadnych 
możliwości ani technicznych ani prawnych sprawdzenia czy rodzić w oświadczeniu 
rzeczywiście oświadcza prawdę. W tym momencie prawo nam daje dużo szersze możliwości, 
dlatego w § 2 widzicie państwo dokumenty określające niezbędne do potwierdzenia 
kryteriów, o których mowa w § 1. Dodam jeszcze, że zasadniczo kryteria ustawowe nie uległy 
zmianie w stosunku do dotychczasowych. Możemy o tym przeczytać w art. 131. Nie ma 
idealnych kryteriów, które w jakiś sposób dawały równe szanse, bo nikt takich kryteriów nie 
wymyślił. Kierując się myślą o ochronie przede wszystkim dzieci, ochronie ma na myśli 
konieczności przyjęcia wszystkich dzieci, które zamieszkują na terenie, nie są zameldowane 
na terenie miasta Ostrołęki, chcieliśmy określić takie kryteria, które by w maksymalny sposób 
dawałyby szanse tym dzieciom, które rzeczywiście są na terenie miasta zamieszkałe. Wiemy 
o tym, że w każdym roku z terenu gmin ościennych trafiają zarówno do przedszkoli 
publicznych jak nie publicznych dzieci, które powinny być tak naprawdę na terenie gminy, bo 
zadaniem gminy zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym opieka i zapewnienie 
wychowania przedszkolnego przez każdego kierownika jednostki samorządu terytorialnego. 
Ze statystyk wynika z lat poprzednich, że nie przyjmowaliśmy kilkadziesiąt, w tamtym roku 
136 dzieci do oddziałów przedszkolnych. Wiemy o tym, że od 1 września 2017 roku będzie to 
naszym obowiązkiem, aby dzieci trzyletnie znalazły takie miejsca, co oznacza w praktyce, że 
samorząd musi być przygotowany na to, że rodzice dzieci mogą przysłać a rodzice takich 
dzieci mogą nie przysłać. Oczywiście trzeba jeszcze wyjaśnić, co się stanie w sytuacji gdyby 
takie dzieci nie dostały się. Otóż jesteśmy na taką sytuację przygotowani. Państwo w 
ubiegłym roku przyjęliście uchwałę dotyczącą regulaminu konkursu przeprowadzanego w 
takiej sytuacji. A więc tak naprawdę miasto Ostrołęka myślę, że bazując na tych kryteriach, 
które państwu proponujemy oraz na ewentualnych rozwiązaniach alternatywnych poradzi 
sobie z tym problemem”. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie.  
Głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie określenia kryteriów na drugim etapie postępowania 
rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w publicznych 
szkołach podstawowych prowadzonych przez Miasto Ostrołęka oraz określenia liczby 
punktów za każde z tych kryteriów i dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia wraz z 
autopoprawką, 
Głosowanie 
Za – 17 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie projektu 

dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju 
szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół 
ponadpodstawowych i specjalnych na terenie Miasta Ostrołęki,  

Dyrektor O światy Mirosław Rosak – powiedział „…zmiana prawa oświatowego, która 
dokonała się w 2016 roku w styczniu nakłada na jednostkę samorządu terytorialnego 
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obowiązek podjęcia uchwały w sprawie ustalenia sieci. Miasto Ostrołęka, jako miasto na 
prawach powiatu grodzkiego prowadzi zarówno szkoły gminne jak i szkoły powiatowe. 
Uchwała, którą państwu proponujemy, oczywiście dotyczy szkół ponadgimnazjalnych w 
większości finansowanych z budżetu powiatu. Jeśli zerknięcie państwo na sieć szkół to 
zauważycie, że w tej sieci oprócz tych prowadzonych przez jednostkę samorządu 
terytorialnego, którym jest miasto Ostrołęka znajdują się również szkoły prowadzone przez 
inne organy prowadzące. Znajdziecie tutaj m.in. Centrum Kształcenia Zawodowego i 
Ustawicznego, którego organem prowadzącym jest Urząd Marszałkowski Województwa 
Mazowieckiego. Takie są wymagania ustawy, bowiem gospodarz jednostki samorządu 
terytorialnego na danym terenie jest zobowiązany umieścić wszystkie szkoły publiczne 
funkcjonujące na terenie danej jednostki. Jeśli chodzi o sieć szkół w Ostrołęce a więc 
technika, zespoły szkół zawodowych, Specjalny Ośrodek Wychowawczy, Centrum 
Kształcenia Praktycznego oraz licea ogólnokształcące. Zasadnicza zmiana dotyczy tej kwestii, 
którą dyskutowaliście państwo w dniu 26 stycznia na sesji Rady Miasta dotyczącej 
przekształcenia niektórych placówek oświatowych, co rozumie się w świetle prawa przez 
zmianę siedziby tych placówek a w tym konkretnym przypadku dotyczy to ZSZ nr 3, który 
zmienia siedzibę przenosząc się w całości do budynku Gimnazjum nr 2 przy ulicy Jaracza. W 
ten sposób ZSZ nr 3 wchłonie a konkretnie technikum wcieli czy też zostanie w jego struktury 
włączone Gimnazjum nr 2. Sądzimy, że takie rozwiązanie zapewni z jednej strony dużo 
większy komfort pracy dla uczniów, bo wiemy, że warunki dydaktyczne do nauki ZSZ nr 3 
nie są najlepsze. Z drugiej strony proszę państwa pozwoli panu prezydentowi na podjęcie 
działań w kierunku zminimalizowania skutków reformy oświaty, jeśli chodzi o kwestie 
ewentualnych zmian kadrowych. Jesteśmy pełni nadziei, że takie oto rozwiązanie właśnie 
pozwoli przy rozszerzeniu działalności oczywiście ZSZ nr 3, bo jednocześnie pozwalamy na 
to żeby ZSZ nr 3 wzbogacił się o nowe kierunki kształcenia. Pozostawiamy w tymże ZSZ nr 3 
dotychczasowe szkoły, nawet te, które dotychczas nie miały naboru, motywując panią 
dyrektor do tego żeby w tym roku podjęła działania w kierunku właśnie możliwości 
pozyskania uczniów do tych nawet pustych kierunków, jeśli mogę to określić tak 
kolokwialnie. Z drugiej strony pozostawimy w strukturach V Liceum Ogólnokształcące a 
nauczyciele Gimnazjum nr 2 mamy nadzieję, że z jednej strony znajdą pracę właśnie w ZSZ 
nr 3 a z drugiej strony, jako kadra specjalistyczna uzupełnią częściowo etaty w szkołach 
podstawowych zwłaszcza w klasach 7 i 8. Takie rozwiązanie jest również korzystne dla ZSZ 
nr 4 gdyż dotychczas ta szkoła ucząc się nawet do godz. 20.30 wieczorem po pierwsze nie 
mogła kolokwialnie rozwinąć skrzydeł tak naprawdę, czyli robić większe nabory w każdym 
roku czy też dodawać nowe kierunki kształcenia czy specjalności. A więc ZSZ nr 4 przeniesie 
się do drugiej siedziby przy ulicy Parkowej po dotychczasowym ZSZ nr 3. Tak w skrócie 
można scharakteryzować zmiany. Jeśli chodzi o licea ogólnokształcące to pewnie z państwa 
strony padłoby takie pytanie. Oczywiście na razie ta reforma ich nie dotyczy, bo do roku 2019 
one będą funkcjonowały w dotychczasowej formule. Dopiero w 2019 roku, gdy ustaną tak 
jakby gimnazja i zostaną całkowicie pochłonięte, wygaszone można powiedzieć, wtedy 
oczywiście trzeba będzie podjąć kolejną uchwałę. Samorząd miasta Ostrołęki podejmie 
kolejna uchwałę o ustaleniu nowej sieci szkół już właśnie w kształcie nowych liceów 
ogólnokształcących”. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie.  
Głosów w dyskusji nie było.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie projektu dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i 
specjalnych do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz 
ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych na terenie Miasta Ostrołęki,  
Głosowanie 
Za – 16 
Przeciw – 0 
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Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie projektu 

dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, 
wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe, 

Dyrektor O światy Mirosław Rosak – powiedział „…drugim aspektem zmian związanym z 
reformą oświatową jest oczywiście ustalenie sieci szkół podstawowych i póki, co gimnazjów, 
bo przecież gimnazja funkcjonują do roku 2019. Chciałbym na wstępie podkreślić proszę 
państwa, że w mieście Ostrołęka nie mówimy o likwidacji szkół. To jest najważniejszy aspekt 
tej reformy, a mówimy o włączaniu szkół, które są wygaszane w związku z reformą oświaty 
w naszym państwie. A więc tak naprawdę włączaniu gimnazjów w struktury dotychczas 
funkcjonujących szkół a przez to polepszaniu warunków bytowych, edukacyjnych a przede 
wszystkim dla SP nr 5 w tym przypadku. Podkreślam, że SP nr 5 funkcjonowała dotychczas 
w budynku II Liceum Ogólnokształcącego dzieląc wspólnie łazienki, czasami korytarze, 
pewnie w jakimś sensie miejsce bytowania. Nie było to zbyt dobre i wielokrotnie była 
dyskutowana ta sytuacja w naszym mieście. Teraz reforma oświaty i możliwość włączenia 
Gimnazjum nr 1 w struktury SP nr 5 przy jednoczesnym przeniesieniu SP nr 5 do budynku 
gimnazjum przy ulicy Hallera zmienia zupełnie sytuację tej jednostki oświatowej. Otóż dzieci 
zyskują przede wszystkim świetlice, bo chyba będzie możliwość zorganizowania tam dwóch 
świetlic nawet w budynku przy ulicy Hallera. SP nr 5 zyskuje nowoczesną kuchnię wraz z 
zapleczem kuchennym, zyskuje wreszcie nowoczesne obiekty sportowe. Takie rozwiązanie 
pozwoli również na przestrzeni lat, to nie w pierwszym roku, ale ten proces będzie się dział 
na złagodzenie skutków tejże reformy, jeżeli chodzi o zmiany kadrowe. Pan prezydent 
wspólnie ze mną uczestniczył w spotkaniach w Gimnazjum nr 1 oraz w SP nr 5 i proszę mi 
wierzyć, oczywiście tam były pytania, ale zdecydowanie uśmiech pojawiał się wśród 
nauczycieli, wśród rodziców, wśród dyrekcji SP nr 5. I to jest bardzo ważne, że nie mamy 
tutaj żadnych negatywnych skutków społecznych. Jeśli chodzi o inne zmiany na mapie 
oświatowej miasta Ostrołęki to oczywiście dotyczą one zmiany obwodów. Ja uprzedzę nieco 
pytanie radnego pan Henryka Guta odnośnie obwodu SP nr 1. Państwo otrzymaliście mapki z 
zaznaczonymi nowymi obwodami, ale zapewniam państwa, że dotychczasowy obwód SP nr 1 
też był taki dwuklinowy, więc tak naprawdę tutaj się nie zmienia. Tworząc SP nr 5, dużą SP 
nr 5 w budynku Gimnazjum nr 1 dajemy te szanse, o których mówiłem, ale z drugiej strony ta 
szansa musi dotyczyć rozwoju SP nr 5, która docelowo będzie mogła przyjąć nawet do 1000 
uczniów przyjmując oczywiście za fakt, że ta zmianowość, czyli możliwość uczenia się dzieci 
do jakiś tam przyzwoitych godzin, np. do 16.00 Będzie gwarantowana wtedy, gdy tych 
uczniów będzie mnie więcej do 1000. Ktoś by powiedział, że pamięta czasy, gdy w tej szkole 
uczyło się nawet 1.800 uczniów. Pewnie, że się uczyło w tym budynku, ale wtedy jeszcze 
było jedno skrzydło gdzie w tej chwili jest MOPR. Chcemy zmienić te obwody i tą zmianę 
tych obwodów prosimy, co jest oczywiście wymuszone też kwestiami prawnymi a więc 
zmianami wynikającymi z przyjętych ustaw w styczniu tego roku, dlatego żeby tą szkołę 
wzmocnić. Jednocześnie ktoś by powiedział, że osłabiamy inne szkoły. Nie, tak nie jest. 
Dlaczego tak się nie dzieje, dlatego, że w tych innych szkołach będą funkcjonowały teraz 
klasy 7 a za rok będą funkcjonowały klasy 8 i w rozmowach z dyrektorami stwierdziliśmy, że 
tak naprawdę konieczna jest zmiana tych obwodów z uwagi na fakt, że przy takim stanie 
rzeczy, że te klasy 7 i 8 się pojawią po prostu dzieci w tych szkołach się nie zmieszczą. My 
mamy to szczęście w Ostrołęce, że wskaźniki demograficzne są bardzo korzystne. Tak 
naprawdę tych dzieci rodzi się stabilnie od 500 do ponad 600 w danym roku a wiec tak 
naprawdę możemy być zadowoleni z tego. Ja zawsze podkreślam na spotkaniach zarówno z 
dyrektorami jak i z kadrą pedagogiczną, że mogą być spokojni o pracę, dlatego, że tych dzieci 
jest wiele. Oczywiście nie ma sytuacji, której dałoby się wypracować idealne obwody. 
Pomijając kwestię tą, że obwody są rzeczą dość umowną i podkreślam to stanowczo, że 
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obwody służą przede wszystkim organowi prowadzącemu szkoły do ustalenia tak jakby ilości 
dzieci na pierwszym etapie naboru do szkół podstawowych. Mamy dwa etapy. Czyli ten etap 
stricte związany z obwodowością a następuje ten drugi etap gdzie troszeczkę użyję takiego 
określenia dowolność w wyborze szkoły. Oczywiście my musimy się tej sytuacji 
przypatrywać i planować organizację roku szkolnego następnego i wspólnie z dyrektorami 
oczywiście będziemy to czynić. Jednakże chciałbym również zapewnić, że w każdym 
indywidualnym przypadku, jeśli takie pytania były czy będą odnośnie możliwości czy 
dziecko posłać do tej czy innej szkoły to najprawdopodobniej będzie tak, że będziemy 
rozpatrywać każdy przypadek indywidualnie. A więc tak naprawdę proponowane rozwiązanie 
w mojej ocenie i w ocenie pana prezydenta i dyrektorów szkół jest rozwiązaniem optymalnym 
a optymalne w tym momencie będzie oznaczało, że najlepszym możliwym do przyjęcia w 
danych warunkach. Oczywiście ktoś może powiedzieć, że można było szukać lepszych 
rozwiązań. Myślę, że nieraz te ulice są na pół podzielone, ale było tak dotychczas też. Nie 
było tak, że numery nieparzyste i parzyste były razem do jednej szkoły. Są takie historie 
chociażby na ulicy Goworowskiej z tego, co pamiętam. Pewnie też i inne ulice można by 
przypisać do takiej sytuacji. Także w tym projekcie uchwały znajdziecie państwo również 
szkoły publiczne, które nie są prowadzone przez miasto Ostrołęka, taki jest wymóg 
ustawowy”. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – otworzył dyskusję w tym punkcie.  
Radny Maciej Kleczkowski – powiedział „…dwie sprawy. Pierwsza to zapis w § 3, punkt 1, 
podpunkt c. Chodzi mi o ten zapis Gimnazjum nr 1 im. Janusza Kusocińskiego w Ostrołęce 
zakończy działalność z dniem 31 sierpnia 2017 roku. Teraz tak. Jak dziecko chodzi o 
pierwszej klasy gimnazjum to po wakacjach idzie do drugiej klasy gimnazjum. W tym 
znaczeniu mówię, że będzie dalej w gimnazjum, bo gimnazja są wygaszane. To jedna sprawa 
i to chciałbym wyjaśnić. Dwa lata będzie chodził do gimnazjum przecież a tu jest ten zapis, że 
kończy działalność z dniem 31 sierpnia 2017 roku. W tym znaczeniu mówię. Teraz jeszcze 
pan radny Henryk Gut poruszył sprawę tego klina. Ja nie chciałbym zgłaszać poprawek w 
jakiś sposób znaczący przebudowujący obwody. Ja rozumiem, jest założenie, ale otrzymałem 
sygnał od rodziców z ulicy Kopernika. Chodzi mi o samą ulicę Kopernika, ponieważ ulica 
Kopernika nr nieparzyste przyporządkowana jest do SP nr 1. Natomiast nr parzyste 
przyporządkowane są do SP nr 5 przy Hallera. Teraz tak. Numery nieparzyste przy ulicy 
Kopernika to jest centrum miasta gdzie wszyscy chodzimy i dobrze wiemy jak one wyglądają, 
tj. Kupiec, Poczta, dalej tam jest sklep spożywczy, tam praktycznie nie ma mieszkańców, bo 
tą są obiekty handlowe, czyli użyteczności publicznej. Natomiast po drugiej stronie ulicy 
Kopernika jest tam kilka osób, kilkoro dzieci, które tam zamieszkują. Tam mieszkają rodziny, 
w tym znaczeniu mówię. Proszę sobie wyobrazić ta część ulicy Kopernika odległość zmierzyć 
do SP nr 1 a do ulicy Hallera to tutaj ma gdzieś dziecko 150 m a tam jest ponad kilometr 
pewnie. Myślę, że dobrym rozwiązaniem byłoby przyporządkować całą ulicę Kopernika do 
SP nr, 1 co wydaje się taką normalnością, bo przecież tą szkołę wzrokiem dziecko widzi. 
Dlatego też skoro to jest pierwsze czytanie pragnę zgłosić poprawkę polegającą na tym, iż w 
załączniku nr 1 w planie sieci w punkcie SP nr 1 wykreślić przy Mikołaja Kopernika nr 
nieparzyste tak żeby została tam sama ulica Mikołaja Kopernika. Natomiast przy SP nr 5 
Mikołaja Kopernika nr parzyste wykreślić całą nazwę. Chodzi o to żeby cała ulica Kopernika 
była przynależna tylko do SP nr 1. To był duży wysiłek pełnie podzielić te obwody i wiele 
było dyskusji, ale myślę, że ta jedna ulica, warto by było się nad nią pochylić i przychylić się 
do głosu mieszkańców tak żeby ta ulica była przyporządkowana do SP nr 1”. 
Radny Wiesław Szczubełek – powiedział „…formalnie mamy wniosek właśnie formalny 
żeby coś w tej uchwale prze modyfikować. To jest raz. Dwa, jesteśmy rzeczywiście w 
pierwszym czytaniu, więc ja chciałbym w tej chwili zgłosić wniosek może przeciwny, ale nie 
z tego względu, żeby zablokować tamten wniosek, tylko chciałbym rozpocząć dyskusję na ten 
temat. Tylko jakby tutaj wniosek formalny kolegi radnego Macieja Kleczkowskiego zmusza 
mnie do tego żeby rozpocząć dyskusję poprzez wniosek przeciwny, bo rozumiem, że tak jest 
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procedowanie tego projektu uchwały w tej chwili. I wcale nie jestem przeciwny tylko 
chciałbym zrozumieć bardziej, bo z tego, co pan Maciej Kleczkowski mówi to cała ulica 
Kopernika, jedna strona i druga strona, ale zaraz za plecami ulicy Kopernika są inne domy no 
i co i tylko te odwrócone frontem a z tyłu te małe uliczki to już nie. To też jakby chciałbym 
pobudzić wyobraźnię inicjatora tego wniosku i wszystkich państwa radnych żeby ot tak, jeżeli 
ktoś coś wypracował i ma jakieś swoje przemyślenia, żeby nie rzucać tak ad hoc wniosku 
formalnego nad zmianą tego projektu. Panie przewodniczący ja rozumiem, że jesteśmy w 
pierwszym czytaniu, rozumiem, że wpłynął wniosek formalny, który należy głosować, więc 
powtórzę po raz drugi, zgłaszam wniosek formalny przeciwny, wniosek przeciwny nie po to 
żeby odrzucić wniosek pana radnego tylko żeby rozpocząć dyskusję na ten temat”. 
Prezydent Miasta Janusz Kotowski – powiedział „..ja oczywiście wiem, kto prowadzi 
obrady natomiast wydaje się, że pan radny Kleczkowski zgłosił pytania i chyba nie stałoby 
nic na przeszkodzie jak byśmy przedyskutowali wszystkie punkty a potem zgodnie z zasadą 
przegłosowali poprawki i wreszcie projekt uchwały. Ja może się mylę, ale nie rozumiałem 
tego wniosku, jako zamknięcie dyskusji tylko pan radny w pierwszym czytaniu zgłosił, że 
proponuje poprawkę do projektu. Ale to jakby do rozstrzygnięcia do pana przewodniczącego 
lub ewentualnie pana mecenasa. Natomiast drodzy państwo chciałem słowo powiedzieć 
następujące. Jakieś kryteria czy jakieś granice obwodów musieliśmy przyjąć, bo sytuacja jest 
jednak w jakimś sensie nowa. Jeśli mamy, że tak powiem ratować społeczność Gimnazjum nr 
1, mówię tu głównie o nauczycielach i pracownikach szkoły. Jeśli mamy wzmocnić SP nr 5 i 
wykorzystać budynek gimnazjum, nie zostawić go, jako pustostan i nie rozpędzić nauczycieli 
i pracowników szkoły, no to doświadczamy nowej sytuacji. Jeśli tworzymy można 
powiedzieć nową, czy dopełniamy jednostkę to musimy dać też pewien obszar, która będzie 
można powiedzieć pod opieką tej konkretnej szkoły. Skoro przybywa można powiedzieć 
podstawówek no to musimy jakoś te obwody w pewien sposób na nowo ustalić i pewne 
granice stąd następują. Gdzieś musi być i granica. Ja też dostałem wniosek dzisiaj około 15 
ten na pewno, o którym pan radny Kleczkowski wspomniał i faktycznie rodzice podpisują się 
pod tym wnioskiem i informują o tym, że taki podział ich zdaniem nie jest najlepszy. 
Oczywiście moglibyśmy długo dyskutować, bo nie rozumiem zupełnie tu wymienia prawda 
sklepów i różnych salonów. To nie ma oczywiści znaczenia. Chodziło tylko o to, że no gdzieś 
ta granica musi przebiegać i proponujemy żeby przebiegała faktycznie ulicą Kopernika a 
ponieważ jest to w tym wypadku w naszej propozycji ulica Graniczna no to z przyczyn 
naturalnych jedna strona, skoro graniczna ulica by trafiła do jednego obwodu a druga do 
drugiego. Oczywiście nie tak jak w piśmie napisano nie będzie sytuacji takich, że dzieci 
uczęszczające z trzeciej czy czwartej klasy nagle będą chodziły gdzie indziej. To jest 
oczywiście nieuzasadniona obawa. Kontynuacja nastąpi. Natomiast musieliśmy 
zaproponować obwody a więc i granice stąd taka sytuacja. Podkreślam na koniec to, że jak 
już wcześniej pan dyrektor Rosak wspomniał w indywidualnych przypadkach będziemy 
mocno wysłuchiwać argumentów i szukać dobrych rozwiązań. Słusznie pan przewodniczący 
Szczubełek przypomina, że jeśli byśmy faktycznie zmienili i Kopernika uznali do jednego 
obwodu to jednak o dobre 15 czy 20 m dalej te same pytania musimy postawić, dlaczego nie 
do 1 tylko do 5 już może nie z Kopernika, ale z sąsiedniej ulicy czy uliczki czy z adresu 
nawet domu, który fakt ma inny adres uliczny, ale bliziutko stoi. I zawsze te pytania będą 
trafiać. Musimy to rozstrzygnąć, musimy wyznaczyć obwody a w sytuacjach trudniejszych 
związanych czy to z jakimiś sprawami rodzinnymi czy ze sprawami opiekuńczymi będziemy 
starali się krok po kroku wysłuchiwać argumentów i szukać takiego rozwiązania, które 
zapewniłoby bezpieczeństwo i jakieś komfortowe powiedziałbym rozwiązania. Gdy chodzi o 
wygaszanie czy też kończenie działalności gimnazjów to formalnie tak należy to nazywać, ale 
pewnie, że będzie jeszcze druga i trzecia klasa natomiast już jakby w nowej organizacji 
reformy oświaty nam pewne rzeczy wskazują, narzucają i musimy też pewnej terminologii 
używać”. 
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Dyrektor Wydziału O światy Mirosław Rosak powiedział: uchwałę musimy czytać 
wspólnie z załącznikami, formalnie gimnazjum kończy działalność 31 sierpnia 2017 roku, ale 
gdy popatrzymy na nową sieć szkół, na pkt 5 – SP nr 5, to mamy w uwagach – szkoła 
podstawowa z oddziałami gimnazjalnymi. Taka formalna nazwa będzie obowiązywała do 
czasu aż ze struktur znikną klasy gimnazjalne, czyli do 2019 roku.  
Prezydent Miasta Ostrołęki Janusz Kotowski powiedział: jest to oczywiście 
rozstrzygnięcie zgodne z ustawą, nie nasze jakieś lokalne pomysły.  
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Jerzy Grabowski poprosił radnego Macieja 
Kleczkowskiego o sformułowanie wniosku formalnego.  
Radny Maciej Kleczkowski powiedział: chodzi o zmianę w załączniku nr 1, nazwa i 
siedziba szkoły, Chodzi o SP nr 1, wykreślenie przy ulicy Kopernika Mikołaja numery 
nieparzyste, natomiast przy SP nr 5  wykreślenie całej ulicy Kopernika Mikołaja numery 
parzyste. Dodam tylko, że ja rozumiem cały podział, moją intencją nie jest diametralna 
zmiana obwodów, tu chodzi o kilkoro dzieci, które z okien będą widziały SP nr 1 a będą 
chodziły ponad kilometr dalej.   
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Jerzy Grabowski poddał pod głosowanie wniosek 
radnego Macieja Kleczkowskiego.  
Głosowanie: 
Za- 2 
Przeciw – 9 
Wstrzymało się –5 
Wniosek nie uzyskał akceptacji Rady Miasta.  
Radny Andrzej Rykowski powiedział: uczestniczyłem w Komisji Oświaty i wiele 
wątpliwości, które się nagromadziły, zostały rozwiane. Nie mniej  jednak w ostatniej chwili 
otrzymałem takie pytania i zobowiązany jestem je tutaj zadać. Czy zapisy do szkół są tylko 
elektroniczne czy można też złożyć podanie. Jeżeli jedno z rodzeństwa uczęszcza do danej 
szkoły spoza obwodu, to czy jest szansa, że drugie dziecko zostanie przyjęte do tej szkoły, bo 
wiąże się to z  odpowiednią organizacją rodziców. Jeśli w szkole zbierze się większa liczba 
dzieci spoza obwodu, to czy zostanie stworzona jeszcze jedna klasa.     
Dyrektor Wydziału O światy Mirosław Rosak powiedział: w mieście Ostrołęka nigdy nie 
był prowadzony nabór elektroniczny do szkół podstawowych i gimnazjów, zaniechaliśmy 
tego przypuszczając, że w niedalekiej przyszłości będzie reforma oświaty. Tylko i wyłącznie 
zapisy papierowe. W przeciwieństwie do przedszkoli i szkół ponadgimnazjalnych, gdzie 
mamy nabór elektroniczny. Kwestie naborów do szkół podstawowych regulowane są za 
pomocą rozporządzenia ministra  edukacji narodowej. Jeszcze takiego rozporządzenia nie 
mamy, czekamy na nie, pewnie lada chwila się ukaże. Wtedy będzie wiadomo jakie są 
kryteria naborów. Organ prowadzący zwłaszcza tak duży jak Ostrołęka musi planować 
organizację pracy placówek w nieco szerszym spectrum niż tylko i wyłącznie tworzenie 
liczby oddziałów. Z jednej strony mamy do czynienia z pewną ilością dzieci na terenie miasta  
plus w przypadku szkół podstawowych i gimnazjalnych to około 15-16 procent, które 
przychodzą do nas z zewnątrz. Z drugiej strony mamy określoną ilość nauczycieli, których 
musimy zagospodarować. Trzecia kwestia to pozwalać czy nie. Ilość oddziałów musi być 
funkcją zatrudnienia. I odwrotnie. Zawsze jest możliwość utworzenia dodatkowych 
oddziałów, bo inaczej byłoby to sztywne i nie realne.  
Radny Ryszard Żukowski powiedział: ja również zgłaszałem swoje wątpliwości na Komisji 
Oświaty jeżeli chodzi o tą sieć, co poruszył pan Kleczkowski. Poprzednio moje uwagi 
dotyczące obwodu SP nr 2 zostały uwzględnione. Teraz zgłaszałem wątpliwości dotyczące 
ulicy Kopernika i Rejtana, nie zostało jednak to skorygowane. I dlatego dzisiaj wstrzymałem 
się, czekając jak rozwinie się ta sprawa. Myślę, że pewne sprawy można by lepiej zaplanować 
patrząc na te obwody.   
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Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Jerzy Grabowski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i 
gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe 
Głosowanie: 
Za – 15 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się  - 0 
Uchwała została podjęta.  
 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zamiaru 
przekształcenia V Liceum Ogólnokształcącego wchodzącego w skład Zespołu Szkół 
Zawodowych Nr 3 im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Ostrołęce. 
Dyrektor Wydziału O światy Mirosław Rosak powiedział: uchwała dotycząca 
przekształcenia ZSZ nr 3 została podjęta w dniu 26 stycznia 2017 r. z żalem stwierdzam, że w 
tym całym galimatiasie, zapomnieliśmy o V LO i całą winę biorę na swoje barki. Proces 
prawny w tym zakresie trwa, a ta uchwała jest tylko i wyłącznie formalnością. Bardzo 
państwa przepraszam i proszę o uwzględnienie tej zmiany.  
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Jerzy Grabowski otworzył dyskusję w tym 
punkcie. Głosów dyskusji nie było. Poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady Miasta 
Ostrołęki w sprawie zamiaru przekształcenia V Liceum Ogólnokształcącego wchodzącego w 
skład Zespołu Szkół Zawodowych Nr 3 im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Ostrołęce. 
Głosowanie: 
Za – 16 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się  - 0 
Uchwała została podjęta.  
 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę 

w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Miasta Ostrołęki do współpracy 
w ramach Regionalnych Inwestycji Terytorialnych subregionu ostrołęckiego 
województwa mazowieckiego i zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem Ostrołęką 
a pozostałymi powiatami i gminami wchodzącymi w skład subregionu ostrołęckiego 
województwa mazowieckiego oraz Muzeum Kultury Kurpiowskiej w Ostrołęce 
i Mazowieckim Szpitalem Specjalistycznym im. dr. Józefa Psarskiego w Ostrołęce.  

Prezydent Miasta Ostrołęki Janusz Kotowski powiedział: ten i następny projekt uchwały 
dotyczy RIT-u. stanowi to szansę dla poszczególnych samorządów do uzyskania wsparcia na 
wiele potrzebnych inwestycji. W subregionie ostrołęckim to my jesteśmy liderem. Bierzemy 
dla siebie przygotowanie projektów nie tylko dla Ostrołęki, ale koordynację tych prac i 
pogodzenie interesów poszczególnych podmiotów samorządowych. Tutaj koordynatorem  od 
początku jest pani Katarzyna Dobkowska – Wiśniewska.   
Dyrektor KPZ Katarzyna Dobkowska – Wiśniewska powiedziała: 3 z naszych partnerów 
zwróciło się z prośbą o to, żeby dokonać zamiany i wprowadzić 3 szpitale. Powiaty nie 
bardzo sobie radzą finansowo z projektami szpitalnymi dlatego zaproponowały, żeby w 
miejsce powiatów zostały wpisane szpitale, które po pierwsze będą w stanie zebrać wkład do 
realizacji projektu, po drugie będą to koordynować. Formuła współpracy w ramach RIT jeżeli 
chodzi o porozumienie opiera się na zasadach demokracji, po zgodzie wszystkich partnerów, 
dokonujemy takiej zmiany.  
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Jerzy Grabowski otworzył dyskusję w tym 
punkcie. 
Radny Maciej Kleczkowski powiedział: te zmiany nie dotyczą tylko tych powiatów. 
Dotyczą też Ostrołęki.   
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Dyrektor KPZ Katarzyna Dobkowska – Wiśniewska powiedziała: podejmujemy 2 
uchwały, jeżeli wchodzą nam nowi partnerzy, to musimy zmienić uchwałę dotyczącą 
porozumienia. Te zmiany o których pan mówi dotyczą samego dokumentu RIT-u czyli 
następnego projektu uchwały.  
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Jerzy Grabowski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 
przystąpienie Miasta Ostrołęki do współpracy w ramach Regionalnych Inwestycji 
Terytorialnych subregionu ostrołęckiego województwa mazowieckiego i zawarcia 
porozumienia pomiędzy Miastem Ostrołęką a pozostałymi powiatami i gminami 
wchodzącymi w skład subregionu ostrołęckiego województwa mazowieckiego oraz Muzeum 
Kultury Kurpiowskiej w Ostrołęce i Mazowieckim Szpitalem Specjalistycznym im. dr. Józefa 
Psarskiego w Ostrołęce.  
Głosowanie: 
Za – 16 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się  - 0 
Uchwała została podjęta.  
 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę 

w sprawie przyjęcia Planu Inwestycyjnego dla Miasta Ostrołęki i subregionu 
ostrołęckiego w zakresie zadań przewidzianych  do realizacji na terenie Miasta 
Ostrołęki.  

Dyrektor KPZ Katarzyna Dobkowska – Wiśniewska powiedziała: jedną z konsekwencji 
dołączenia partnerów jest zmiana RIT-u. ta zmiana nie dotyczy wprowadzenia nowych 
partnerów, ale jest również efektem wstępnej kontroli dokumentu RIT dokonanej przez 
pracowników i ekspertów Urzędu Marszałkowskiego. Kiedy otrzymaliśmy wstępną opinię 
dokumentu, spotkaliśmy się z naszymi partnerami i uzgodniliśmy w jakiej formule mają być 
dokonane te zmiany. W uzasadnieniu starałam się wykazać wszystkie zmiany.   
Radny Maciej Kleczkowski powiedział: co oznacza dla naszego miasta przesunięcie zadania 
ograniczenie emisji zanieczyszczeń powietrza itd. Z pierwszej do drugiej wiązki.  
Dyrektor KPZ Katarzyna Dobkowska – Wiśniewska powiedziała: dla bytu projektu czy 
dla zapisu?  
Radny Maciej Kleczkowski powiedział: dla bytu projektu.  
Dyrektor KPZ Katarzyna Dobkowska – Wiśniewska powiedziała: kompletnie nic się nie 
zmiana, oprócz tego, że w tabeli oraz samym dokumencie zostało to zapisane w innych 
miejscach. Tak nam wskazali eksperci z Urzędu Marszałkowskiego, że w taki sposób mamy 
zapisać to w samym dokumencie. Ich zdaniem nasz projekt mieści się w drugiej wiązce a nie 
w pierwszej, ponieważ wiąże się z poprawą życia mieszkańców.  
Radny Maciej Kleczkowski powiedział: termin realizacji się nie zmienia? 
Dyrektor KPZ Katarzyna Dobkowska – Wiśniewska powiedziała: na tę chwilę nie.  
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Jerzy Grabowski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Planu 
Inwestycyjnego dla Miasta Ostrołęki i subregionu ostrołęckiego w zakresie zadań 
przewidzianych  do realizacji na terenie Miasta Ostrołęki. 
Głosowanie: 
Za – 16 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się  - 0 
Uchwała została podjęta.  
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10.  Informacja o złożonych interpelacjach i odpowiedziach udzielonych przez 
Prezydenta Miasta. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Wiesław Szczubełek odczytał złożone 
interpelacje i odpowiedzi udzielone przez prezydenta Miasta.  
 
11. Oświadczenia radnych. 
Radny Andrzej Rykowski oświadczył: nie jest mi bliżej wiadome w jaki sposób są 
zabezpieczone budynki  po byłej policji. Na ulicy Kościuszki kręcą się osoby podejrzanej. W 
jaki sposób te tereny są zabezpieczone, żeby nie zostało tam rozkradzione.  Chciałbym poddać 
pod rozważenie możliwości zamontowania na ternie miasta monitoringu jakie jest 
zanieczyszczenie powietrza. Osoby zamieszkałe w bloku nr 2 przy ulicy Padlewskiego 
zgłosiły, że mają przebicie dymu do pomieszczeń.    
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Jerzy Grabowski powiedział, że jesteśmy w 
oświadczeniach radnych, podjęte tematy można omówić na posiedzeniach stosownych komisji.  
 
12. Komunikaty i sprawy organizacyjne Rady Miasta Ostrołęki. 
Przewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Jerzy Grabowski zaprosił wszystkich na Bieg 
Tropem Wilczym i na obchody Dnia Żołnierzy Wyklętych.  
Prezydent Miasta Ostrołęki Janusz Kotowski powiedział: proszę państwa, żebyśmy przez tę 
reformę oświaty przeszli wspólnie. Chodzi o to, żeby dorobek oświaty rozwijać i żeby uchronić 
miejsca pracy.  Mamy zadania samorządowe i powinniśmy je realizować. Gdy chodzi o RIT to 
próbujemy wykorzystać tę szansę, jest to trudne zadania, bo pogodzić tak wiele interesów nie 
jest łatwe. Został uwzględniony nasz protest co do oceny przebudowy ulicy Witosa. Na 
szczęście po rzeczowych naszych argumentach uwzględniła strona marszałkowska. Nowa 
ocena jest zupełnie inna. Jest szansa, żebyśmy  i tę inwestycję zrealizujemy.  
Radny Henryk Gut powiedział: zaprosił wszystkich na film „Zerwany Kłos”.  
Radny Maciej Kleczkowski powiedział: kiedy pan  prezydent się spodziewa ostatecznej 
decyzji.  
Prezydent Miasta Ostrołęki Janusz Kotowski powiedział: ostatecznie nie wiem, myślę, że z 
ludzi ma Mazowszu, wie to tylko marszałek. Wydaje się, że najtrudniejszą sprawą jest to żeby 
wszystkie podmioty w danym subregionie się zgodziły.  
 
13. Zakończenie obrad XL sesji Rady Miasta Ostrołęki. 

Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski zakończył obrady XL sesji Rady Miasta 
Ostrołęki. 
Sesja trwała od 17.30 do 19.00 
 
Protokołowali: 
Julita Winiarska 
Grzegorz Ciecierski  
                                                                                                  Przewodniczył: 
 
                                                                                         Przewodniczący Rady Miasta 
                                                                                                        Ostrołęki 
 
                                                                                                  Jerzy Grabowski                                                         


